
                                                                   

      

  Uchwała Nr 4/2024 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 5 grudnia 2024 r. 

 

 

  W sprawie skargi Mieszkańca na opieszałość Burmistrza w udzieleniu odpowiedzi na pismo z 

dnia 20 sierpnia 2024 r.(data wpływu  do urzędu 21. 08. 2024r)  

 

 Na podstawie § 49 b ust.1 pkt. 2 Statutu Gminy Siechnice uchwalonego uchwałą 

 nr XLI/260/13 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 21 marca 2013 r. w sprawie uchwalenia statutu 

Gminy Siechnice z późń. zm. (Dz. Urz. Woj. Dol. z 2013 r. poz.2445, Dz. Urz. .Woj. Dol. z 2018 r. 

poz.5231) uchwala się, co następuje: 

 

§ 1. Po zapoznaniu się z pismem Mieszkańca Komisja stwierdza, że skarga na opieszałość 

Burmistrza w kwestii udzielenia odpowiedzi jest niezasadna. 

 

§ 2.Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji  

Skarg Wniosków i Petycji 

 

 

Jolanta Olczak 

 

 

 

 

                                                                                      

 

 

 

 

 

 



Uzasadnienie 

 

W posiedzeniu komisji 5 grudnia 2024 r. udział wzięli Pracownicy Wydziału Inwestycyjnego. 

Członkowie komisji zapoznali się z pełną dokumentacja sprawy. Zwrócono uwagę, że w piśmie  

z dnia 20 sierpnia br., Mieszkaniec informował urząd o nieprawidłowościach przy budowie 

chodnika na ul. Henryka III., a więc były to zastrzeżenia do Wykonawcy. 

Jak poinformowała Pani dyrektor  WI zainteresowani Mieszkańcy spotykali się z urzędnikami i 

Wiceburmistrzem na placu budowy i byli informowani jakie kroki są podejmowane przez 

Inwestora, by Wykonawca prawidłowo realizował przedmiot budowy, a więc mieli informacje 

w sprawie.  

Komisja ustaliła, że pracownicy urzędu zastrzeżenia potraktowali jako uwagi mieszkańca do 

prowadzonych prac i niezwłocznie podjęli czynności naprawcze. Sprawa była dynamiczna oraz 

czasochłonna, a Wykonawca w niedoczasie. 

Wykonawca został wyłoniony w przetargu dlatego urząd zobowiązany był wszelkie spory 

realizować na podstawie podpisanej umowy. W interesie stron umowy natomiast było 

porozumienie się, a nie wchodzenie w spór.   

Pracownicy urzędu odpowiedzieli Mieszkańcowi 4 listopada br., i odnieśli się do wszystkich 

zastrzeżeń. Komisja uznała, że nie jest trafiony zarzut bezczynności Burmistrza  w w/w sprawie 

biorąc pod uwagę charakter pisma z 20.08 2024 r, spotkania z pracownikami urzędu i 

Wiceburmistrzem oraz odpowiedź wydziału. 

Dlatego mając na uwagę powyższe Członkowie komisji uznali skargę za niezasadną.  

 

W glosowaniu  udział wzięło 8 Radnych, 

za - 8 

 

 

 

                                                                                                       Przewodnicząca Komisji Skarg  

                                                                                                                     Wniosków i Petycji   

 

          Jolanta Olczak 

 

 

  


